

# Tanz! Dance!



Still from "Dancen", Corina Andrian

Eine seltene Gelegenheit! Vom choreografierten Abriss der Geschichte des Twist über Jasmine Ellis' filmische Miniatur über das Warten vor Waschmaschinen oder den durcheinanderfallenden Körpern auf Alpenhängen zwischen Himmel und Erde bis hin zu den flüchtigen Impulsen, die zwischen einzelnen Momenten des Tages leben. Diese Filme erzählen ihre Geschichte vor allem mit den Mitteln von Performance und Tanz. Als Programm präsentiert es die Vielfalt und die visuelle Kraft des modernen internationalen Tanzfilms.

*A rare opportunity! From the choreographed digest of the history of the Twist to Jasmine Ellis' film miniature about waiting in front of washing machines or the tumbling bodies on mountain slopes of the Alps, caught between heaven and earth, to the fleeting impulses that live between individual moments of the day. These films tell their story primarily through the means of performance and dance. As a programme, it presents the diversity and visual impact of modern international dance film.*

---

## Reines d'un jour *Queens For a Day*

Pascal Magnin, Switzerland, 1996  
colour, English, 26'

## Linkup Feat. K-Ross (Phoneheads)

Markus Bader, Germany, 2002  
b/w, no dialogue, 4'

## Twist

Alexia Walther, France/Switzerland, 2006  
colour, French with English subtitles, 11'

## Plan B

Jasmine Ellis, Germany, 2011  
colour, no dialogue, 4'

## Self Portrait With a Deer

Saana Inari, Finland/Germany, 2011  
colour, English, 11'

## Sen toe

Akari Eda, Japan, 2016  
colour, Japanese with English subs, 7'

## Um musical *A Musical*

Tarcisio Lara Puiati, Brazil, 2017  
colour, no dialogue, 4'

## Dancen *To Dance*

Corina Andrian, Romania, 2021  
colour, no dialogue 15'

---

DCP, Blu-Ray, DVD

Länge *Running Time* 82'